

## 主日崇拜程序

序 樂		司琴
Prelude		Pianist
唱 詩	7 祢的信實廣大	會眾
Praise	Great Is Thy Faithfulness	Congregation
禱 告		領會
Prayer		Liturgist
讀 經	以賽亞書 9:6	會眾
Scripture	Isaiah 9:6	Congregation
唱 詩	342 主，我願像祢	會眾
Praise	O To Be Like Thee	Congregation
獻 詩	314 耶穌恩召	詩班
Offertory	Jesus Is Calling	Choir
<b>兒童主日學開始 Children are dismissed for their Sunday School</b>		
證 道	耶和華 神是我的拯救	劉再生牧師
Sermon		Rev. Solomon Liu
唱 詩	433 事奉祂愈久愈甘甜	會眾
Praise	The Longer I Serve Him	Congregation
奉 獻		Betty Tong
Offertory		David Wei
報 告		領會
Announcement		Liturgist
彼此問安	我以主的愛真誠來愛你	會眾
Greetings		Congregation
三 一 頌		會眾站立
Doxology		Congregation
祝 禱		劉再生牧師
Benediction		Rev. Solomon Liu
阿 們		會眾站立
Amen		Congregation

### 本週事奉表(2011年3月13日 10:30 AM)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師	
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事	幼幼班 Toddler	Alan & Sandy	
領會 Liturgist	劉趙秀娟師母	兒主班 Children	Rob, Jingwei Fu Betty, Lusheng	
翻譯 Interpreter	劉智輝弟兄	午 餐 Lunch	劉趙秀娟師母 呂曉莉姊妹 周玉蘭姊妹	
司琴 Pianist	Scott Tong		3/18 週五 團契聚會	楊錦花姊妹
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃			王 苑姊妹
Power Point	劉丹輝弟兄	Friday Snack	錢 鷹姊妹	
音控 Audio	劉智輝弟兄			
司獻 Offertory	Betty Tong David Wei			

## 報告事項

1. 歡迎初次蒞會參加崇拜的來賓與弟兄姊妹，願主賜福。
2. 請為日本大地震受難家庭、救災工作及災後重建代禱，求主憐憫。
3. 上主日有 Sis. Elli Jata(陳萸友)，及熊義弟兄伉儷(將在UNT HSC進修)初次參加崇拜，感謝主，願主保守賜福。
4. 主日崇拜後舉行堂議會，審決去(2010)年預算決算，請參加。——奉獻收入總數\$370,036.66，支出總數\$114,807.18 (建堂工程費另計，由80萬元銀貸支付中)，累計結餘\$377,524.56。
5. 午餐後舉行三月份慶生會，請參加。
6. 週三(3/16)禱告會分區舉行，請擇一參加。
7. 週五(3/18)團契聚會為希伯來書查經，由葉衛平弟兄帶領，請參加。
8. 本週請為以下五個家庭代禱——劉偉弟兄家、劉曉謙女士家、劉艷飛姊妹家、衛新濰弟兄家、戴玉梅姊妹家。
9. 青年團契姊妹之夜將於3/26週六(下午五時開始)在何蘊琴姊妹家舉行並夜宿，歡迎12-18歲青年姊妹參加，請自備寢具。
10. 4/2(六)下午教會將舉辦培靈奮興會，邀請李靈牧師證道，請代禱並參加。(4/1週五團契暫停)
11. 為建堂工作迫切代禱，求主保守——\* 施工中之：西側外部樓梯、視聽線路、外部石柱、內部隔間、水電管線、空調管線；\* 擋土牆工程；\* 氣候、工程進度與工地安全；\* 建堂經費需要。
12. 肢體關懷與代禱：\* 胡李竹君姊妹因高齡老父病危於3/9趕返上海，求主保守。並為李姊妹令妹因跌傷脊椎將作手術代禱。\* 黃智優牧師因父親病危，訂週一返台，請代禱。\* 為身體欠安的肢體代禱——陳紫屏姊妹、杜一平姊妹、楊錦花姊妹、許疆姊妹、吳文正執事健康。\* 為春假期間學子活動代禱。\* 為五月畢業生未來的道路代禱——古柏恩、元杰、何蘊琴、詹佳寰、衛晨、姜悅、魏孝琦、童依。

Mar. 9, 16, 23	Lewisville 東北	North 北區	South 南區
Prayer Meeting 週三家庭禱告會	Ernest Wu 吳文正執事家	David Yip 葉衛平弟兄家	Dennis Krueger 古柏恩執事家

## Announcements

1. Welcome friends, brothers and sisters who are worshipping with us for the first time. May God bless you.
2. Pray for the Japan earthquake victim families and its relieve and recovery work and ask for God's mercy to be upon them.
3. Last Sunday, Sis. Elli Jata (friend of Lois) and Bro. & Mrs. Yi Xiong (will study at HSC of UNT) came to worship with us for the first time, thank Lord, may He bless them.
4. The congregational meeting will follow worship immediately to audit the final statement of 2010 actual expense, please attend. (total offering \$370,036.66, total expense \$114,807.18, excluding construction cost

# 榮耀華人浸信會

## Glory Chinese Baptist Church

二〇一一年三月十三日 March 13<sup>th</sup>, 2011

- which is paid by the 800K bank loan; cash balance \$377,524.56)
5. After lunch, we will celebrate March birthdays, please join us.
6. Wednesday (3/16) prayer meeting will be held at different homes, please attend.
7. Friday (3/18) fellowship will be bible study of the book of Hebrew, led by Bro. David yip, please attend.
8. This week please pray for five families: Bro. Wei Liu and family; Ms. Xiaoqia Liu and family; Bro. Nik Stanosheck and family; Bro. Xinwei Wei and family; Sis. Michelle Die and family.
9. Youth Girls Night will be held on Saturday, March 26 at 5pm at the Ho's residence. Girls ages 12-18 are welcomed. Please bring your sleeping bag.
10. A spiritual revival meeting will be held here on April 2nd, Saturday by Rev. Ling Li, please keep in the prayer and attend. The Apr. 1, Friday fellowship will be canceled.
11. Please continue to pray for the church building: \*Constructions in process: Exterior stair on west, A/V system, Exterior stone column, AC, Interior partition, Utility; \*Retain wall. \*Appropriate weather, construction progress and safety. \*Funding needs.
12. Intercessions: \* Sis. Judy Li went back to Shanghai on 3/9 for her father is critically ill, may God keep her; also prayer for her sister who is considering for a spine surgery. \* Rev. Joseph Huang is going back to Taipei for his father is critically ill. \* Those who are in physical weakness: Sis. Joyce Chan; Sis. Yiping Du; Sis. Jenny Yang; Sis. Jiang Xu, Deacon Ernest Wu. \* Please pray for student's activities in Spring break. \* Lift up the May graduates to Lord's guidance: Dennis, Jie Yuan, Vicky, Jimmy, Lucy, Joy Jiang, David Wei, Scott.



GLORY CHINESE BAPTIST CHURCH  
4000 W. 10TH STREET, LAWRENCE, MISSOURI 64501

TERREY K. CUNNINGHAM  
ARCHITECTS  
4000 W. 10TH STREET, LAWRENCE, MISSOURI 64501

萬民禱告的聖殿 The House of Prayer for All Nations  
 聖潔平安的祭壇 The Altar of Holiness and Peace  
 真理福音的基磐 The Foundation of Truth and Gospel  
 成全聖徒的燈台 The Lamp for Perfecting the Saints

### 上週統計 Last Week's Statistics (2011年3月6日)

主日崇拜 Sunday Worship	110人	姊妹會 Women Group	12人
禱告會 Prayer Meeting	16人	週五團契 Friday Fellowship	32人
奉獻 General Offering	3493.25; Building 741.00; Mission 200.00; Love 50.00		

### 下週事奉表 Next Week's Services (2011年3月20日)

證道 Sermon	劉再生牧師	成主班 Adult	劉再生牧師
翻譯 Interpreter	任偉良執事	幼幼班 Toddler	Alan & Sandy
領會 Liturgist	何森泉執事	兒主班 Children	Rob, Jingwei Fu Betty, Lusheng
翻譯 Interpreter	盛亦煒執事		
司琴 Pianist	劉趙秀娟師母	午餐 Lunch	李曉明姊妹 任俊壠姊妹 陳 蕙姊妹
招待 Usher	吳文正 / 湯衍萃		
Power Point	Luoman & Mansi		
音控 Audio	劉智輝弟兄	3/25 週五團契聚會	暫 停
司獻 Offertory	Cecilia Yip Steven Shao	3/26 週六地區小組	N、NE E、W、S

**Solomon Liu** Pastor 劉再生牧師 (817) 595-5773  
**Joshua Ong** Youth Pastor 王 鴻傳道 (626) 329-2772  
**Ernest Wu** Deacon 吳文正執事 (469) 322-4351  
**Dennis Krueger** Deacon 古柏恩執事 (817) 551-7241  
**Ivan Ho** Deacon 何森泉執事 (817) 266-0393  
**Alan Yam** Deacon 任偉良執事 (817) 561-4964  
**John Wei** Deacon 魏忠友執事 (817) 281-6047  
**David Sheng** Deacon 盛亦煒執事 (682) 502-6131

3941 Parchman St.  
 North Richland Hills  
 TX 76180-8803  
 (817) 614-8956  
[glorycbc.org](http://glorycbc.org)  
[glorycbc@hotmail.com](mailto:glorycbc@hotmail.com)